
Zápis ze zasedání Rady PsÚ AV ČR, 
jež se konalo dne 9.července 2007

Přítomni byli všichni členové RPsÚ a dva hosté, M. Hřebíčková a M. Šolc.

Hlavním a jediným bodem jednání Rady byl zámysl ředitele ústavu, se kterým 
byla rada předem seznámena písemně, ohledně zřízení Laboratoře klinického 
výzkumu zaměřené na studium kvality života.. Ředitel ústavu písemnou 
informaci doplnil o sdělení, že ostatní subjekty navrhují, aby se PsÚ stal 
navrhovatelem /zřizovatelem celého projektu. Upřesnil, že půjde o vznik nového 
pracoviště s 15- 20 novými pracovními místy. Zdůraznil, že se jedná o možnost 
vytvořit nové pracoviště, jež by mohlo přinášet špičkové poznání s rychlým 
přenosem do praxe (kupř. možnost dostat psychologické přístupy do léčebných 
postupů apod.)

Z diskuse k tomuto záměru vyplynula řada bodů, které je potřeba ujasnit, a to, 
pokud jde o chod laboratoře:

- zodpovědnost za využití přístrojů,
- personální zajištění chodu laboratoře.
- provoz laboratoře po r. 2012,
- organizace chodu laboratoře, hospodářská stránka, odpisy,
- kdo povede výkaznictví, které je u těchto projektů obecně náročné.

Body, které je potřeba ujasnit před zahájením práce na projektu:
- termín, kdy bude vyhlášena výzva k podávání těchto projektů,
- nutnost vytvoření zájmového sdružení s velmi dobře stanovenými pravidly,
- důležitost pojistek, které musí být k dispozici před zahájením práce na 

projektu – písemné smlouvy, dohody, časové plány, kontrolovatelnost 
etapa atd.

- nutnost najmout firmu na zpracování projektu (informace ředitele, že 
peníze na přípravu projektu dává MU)

- zda bude potřeba měnit zřizovací listinu PsÚ
- jak to ovlivní výzkumný záměr, jenž se bude za dva roky formulovat
- zda nás projekt neposune někam, kam bychom jít nechtěli
- zda je ústav s rozpočtem 12 mil. pro MŠMT vhodným nositelem projektu 

za 300 mil.

Závěr
Rada PsÚ souhlasí s tím, aby ředitel ústavu o laboratoři / centru dále jednal tak, 
aby bylo možno zodpovědět výše uvedené nejasnosti, a radu o výsledcích svých 
jednání informoval.

Zapsala: I. Šolcová, 12. 7. 2007
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